

Protokoll styrelsemöte nr.6 2017

Austur Islandshästklubb, måndag 28 aug 2017, Visby

Närvarande: Marianne Lyttkens, Therese Sonehag, Lotta Molund-Löfgren, Magdalena Moranska och Trixie Hellström, Sonja Grahn Knutas, Nathalie Althin-Gudinge, Ingrid Wahlén (webmaster). Ej närvarande: Tina Niska, Anders Andersson, och Ulla Sköldstam.

1. MÖTETS ÖPPNANDE

2. VAL AV MÖTESORDFÖRANDE

Marianne Lyttkens

3. VAL AV MÖTESSEKRETERARE

Therese Sonehag

4. FÖREGÅENDE MÖTESPROTOKOLL

Föregående protokoll godkändes.

5. EKONOMI

Budgeten för lag-SM för ungdomar gicks igenom. Budgeten höll och det finns pengar över.

Mötet beslutade att banhyra vid tävlingar i Fleringe höjs till 1 000 kr from kommande tävling, hösttävlingen 2017.

Extra medlemsavgift, saknas 2 st. **Ingrid skickar ytterligare ett påminnelsemail.**

Ingrid har påmint medlemmar om rese- och aktivitetsstöd, som betalas ut halvårsvis av kommunen.

Ingrid lägger ut formulering av ansökan till stöd för SM på hemsidan.

6. AVEL

Föl- och unghästmönstring med Nina Bergholz 16-17/9. Den sponsras av klubben, har 9 st anmälda och blir ambulerande.

Mötet beslutade att sponsra lektionstimmarna för Nina söndag. Nytt pris blir 350 kr/ekipage för delad lektion och ungdomar ges rabatt.

7. TÄVLING

På hösttävlingen kan även medlemmar i annan SIF-klubb tävla till förhöjd avgift, vilket är upplagt i Icesale enligt möte nr 5 (Ingrid och Lotta).

Tävlingsregler för klubbtävlingar, inofficiella tävlingar, saknas. SIF-regler nivå 4 är inte tillämpliga, Magdalena kollade enligt möte nr 5.

Tävlingskommittén ska ta ställning till att reglerna kring A-klass. Klubben fortsätter med A-klass i T8 och V5. Förslaget är att lägga till finalmoment, vid minimum 3 ekipage, och att plocka upp den som har bäst poäng i grundklassen till finalen.

Istölt – uppföljning. Trixie/Slite, Grajp, utgår pga ishall fungerar som plastlager. **Kvarstår att undersöka med Regionen/Marie Flemström.**

Utvärdering DM: Mycket lyckad tävling. Kritik mot att vi inte hade finaler och fler grenar. Upplägget var tydligt och kommunicerat. Femgångsklass saknades. **Tävlingskommitten får utvärdera om vi ändrar och lägger till klass till nästa år.**

Förslag att anordna officiell tävling nivå 3/4. Mötet enades om att vi fortsätter med inofficiella tävlingar. För framtiden siktar klubben på att anordna officiella tävlingar och bjuda in från fastlandet om ovalbaneprojektet på Skrubbs går igenom.

Ovalbaneprojektet: för högt anbud. **Plockar upp tråden efter sommaren (Lisa Lindblad).**

8. UTBILDNING

Takt- och gångartskurs utvecklas eventuellt till baskurs hästkännedom. Upplägg till nästa möte nr 7. **(Marianne och Therese).**

Lathund – punkter hur man går tillväga för att anordna kurs är färdig och läggs ut på hemsidan.

9. UNGDOM

Utvärdering lag-SM: Väl genomfört! Ungdomarna gjorde ett fantastiskt resultat, 4:e plats! Till nästa gång bör hela laget bo under samma tak för att underlätta kommunikation inför tävlingen. Hästarna och ryttarna ska finnas på Gotland under träningar och uttagningar.

Förutsättningar inför nästa lag-SM bör kommuniceras. Sammfatta efter intern utvärdering/Nathalie.

10. MEDLEM/PR

Policy kring alkohol ska vara enligt SIF (svenska tillägget) och Riksidrottsförbundets policy.

11. FRITID

Ingrid ringer Rex Linnie Hedenberg angående medlemsfråga.

Therese författar välkomstbrev till nästa möte.

Nina Morge kontaktas för att vara representant i friluftsnätverk/Länsstyrelse. **Marianne skickar fråga till Nina.**

12. ÖVRIGA FRÅGOR

Ersättning för 2017 för webmaster á 500 kr betalas ut av kassör.

Nathalie efterslyser tappskokurs, arrangera förslagsvis i oktober/november.

13. NÄSTA MÖTE

3/10 kl 17.30 hos Magdalena (Ö Hanseg. 32b). Därefter 8/11 (Lotta) och 4/12 (Nathalie).

14. MÖTETS AVSLUT

Justering av protokollet:

Mötesordförande

Mötessekreterare